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Vragen van het lid Griffith (VVD) aan
de ministers van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties en van Justitie
over de schietincidenten bij dansfeest
Sunset Grooves bij Hoek van Holland.
(Ingezonden 25 augustus 2009)

1
Kunt u aangeven hoe het dansfeest
zo uit de hand heeft kunnen lopen?

2
Kunt u ook aangeven wat de gang
van zaken is geweest, wat de
betrokkenheid van de politie is
geweest en wanneer en op welke
wijze de politie in deze heeft
opgetreden?

3
Doet de rijksrecherche een onderzoek
naar de schietincidenten? Worden de
gemelde steekincidenten in dat
onderzoek ook meegenomen? Kunt u
de Kamer de uitkomsten van het
rijksrechercheonderzoek doen
toekomen?

4
Is voorafgaand aan het dansfeest
informatie bij de gemeente
Rotterdam binnengekomen over de
komst van voetbalhooligans bij het
dansfeest? Welke maatregelen zijn
genomen na het verkrijgen van deze
informatie?

5
Hoe kan ontsporing van dit soort
dansfeesten in de toekomst worden
voorkomen en welke lessen kunnen

worden getrokken uit de gang van
zaken?

6
Op welke wijze wordt voorzien in de
informatieverstrekking, de opvang en
nazorg aan slachtoffers en overige
aanwezigen en betrokkenen bij dit
dansfeest?

7
Bent u bereid een diepgaand
onafhankelijk onderzoek te laten doen
naar de vergunningverlening in dit
concrete geval, de eisen die
verbonden waren aan de vergunning,
het aantal toegestane bezoekers en
het daadwerkelijk aantal aanwezige
bezoekers, de toegangscontrole, het
alcohol- en drugsgebruik en de
overige gebeurtenissen tijdens het
dansfeest?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen terzake van het lid
Brinkman (PVV), ingezonden
25 augustus 2009 (vraagnummer
2009Z15095)

Antwoord

Antwoord van minister Ter Horst
(Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties), mede namens de
minister van Justitie (ontvangen
29 september 2009)

Zie ook Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2009–2010, nr. 10
Volledigheidshalve doe ik u tevens
toekomen twee brieven die op
24 augustus en 2 september 2009

door de burgemeester van Rotterdam
over het incident zijn gezonden aan
de gemeenteraad. Bij de
laatstbedoelde brief zijn ook de quick
scans gevoegd die zijn verricht naar
de vergunningverlening
respectievelijk de operationele
informatievoorziening en opschaling
binnen de politie. (Ter inzage gelegd
bij het Centraal Informatiepunt
Tweede Kamer)

1
Ik verwijs u naar de brief van de
burgemeester van Rotterdam
d.d. 2 september 2009 aan de
gemeenteraad. Daarin zegt hij onder
meer [cit.]: «Op 22 augustus 2009 was
een grote groep hooligans er
moedwillig op uit om
ongeregeldheden te veroorzaken en
zwaar letsel toe te brengen aan
politieagenten en bezoekers van
Veronica Sunset Grooves.»

2
Ik verwijs u naar de quick scan
inzake de operationele
informatievoorziening en de
personele opschaling die in opdracht
van de korpschef van politieregio
Rotterdam-Rijnmond is verricht door
de plaatsvervangend korpschef van
de politieregio Midden en
West-Brabant. Deze quick scan is
door de burgemeester op
2 september 2009 aan de
gemeenteraad van Rotterdam
toegezonden. Deze quick scan is als
bijlage bij de kamervragen gevoegd.
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3
De rijksrecherche doet onderzoek
naar de schietincidenten tijdens het
dansfeest. Zo lang dit onderzoek
loopt, kunnen daarover nog geen
inhoudelijke mededelingen worden
gedaan. Te zijner tijd zal de Minister
van Justitie u nader informeren over
de uitkomsten van het onderzoek. De
politie Rotterdam-Rijnmond doet
onderzoek naar een aantal strafbare
feiten tijdens het dansfeest die los
staan van de schietincidenten. Het
betreft mishandelingen, vernielingen
en een steekincident.

4
Blijkens het ambtsbericht van de
burgemeester van Rotterdam was er
vooraf noch bij de gemeente noch bij
de burgemeester iets bekend over de
komst van voetbalhooligans naar het
feest. De binnen de politie
voorhanden zijnde informatie over de
komst van hooligans is gedeeld met
de algemeen commandant van
politie, die met de
evenementenregeling was belast.
Voor de genomen maatregelen na het
verkrijgen van de informatie zij
verwezen naar de verrichte quick
scan, zoals genoemd in het antwoord
op vraag 2.

5
Het COT Instituut voor Veiligheids- en
Crisismanagement zal in opdracht
van de gemeente Rotterdam een
onafhankelijk onderzoek verrichten
dat een reconstructie en evaluatie
geeft van de gebeurtenissen en
tevens conclusies en aanbevelingen
gericht op toekomstige evenementen.
De quick scan, zoals genoemd in het
antwoord op vraag 2 en de quick scan
naar de vergunningverlening (beide
documenten zijn door de
burgemeester op 2 september 2009
aan de gemeenteraad van Rotterdam
gezonden) zullen mede als input
dienen voor dit onderzoek. Beide
quick scans zijn als bijlage bij de
kamervragen gevoegd. Het onderzoek
van het COT zal in december 2009
gereed zijn. Daarnaast zal ook een
fenomeenonderzoek worden verricht.
Dit onderzoek wordt verricht in
opdracht van de gemeente Rotterdam
en mijn ministerie.
Er wordt onderzoek gedaan naar:
– de landelijke ontwikkeling van
geweld en ernstige openbare
ordeverstoringen, die worden
gepleegd door groepen bij
evenementen en grootschalige
gebeurtenissen;

– onderliggende (groeps)dynamische
processen van zich massaal tegen de
politie en/of andere hulpverleners (en
particuliere beveiligingsinstanties)
kerende personen en/of groepen en
– de maatregelen die nodig zijn om
deze ontwikkelingen het hoofd te
bieden en te keren.
Dit onderzoek zal in mei 2010 gereed
zijn.

6
De regiopolitie Rotterdam-Rijnmond
heeft zowel centraal als op
districtsniveau bijeenkomsten
georganiseerd voor het personeel.
De korpsleiding was daar in veel
gevallen bij aanwezig. Tijdens deze
bijeenkomsten heeft het personeel
uiting kunnen geven aan zijn
ervaringen. De nabestaanden van de
overledene hebben een
familierechercheur toegewezen
gekregen. Andere slachtoffers van het
incident hebben slachtofferzorg
aangeboden gekregen indien zij
aangifte hebben gedaan.
Het dagelijks bestuur van de
deelgemeente Hoek van Holland
heeft contacten gelegd met de
inwoners van Hoek van Holland. Ook
heeft het dagelijks bestuur van de
deelgemeente op 24 augustus 2009,
na de gebeurtenissen, een open brief
aan al zijn inwoners gestuurd.

7
Zie het antwoord op vraag 5.
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